

معهد دراسات المرأة- جامعة بيرزيت
Institute of Women's Studies- Birzeit University

- Review of Women's Studies
 - * Vol. 1 - 2002 [Arabic](#), [English](#)
 - * Vol. 2 - 2004 [Arabic](#), [English](#)
 - * Vol. 3 - 2005 [Arabic](#), [English](#)
 - * Vol. 4 - 2007 [Arabic](#), [English](#)
 - * Vol. 5 - 2009 [Arabic](#), [English](#)
 - * Vol. 6 - 2010 [Arabic](#), [English](#)
 - * Special issue 1 - 2011 [English](#)
 - * Vol. 7 - 2012 [Arabic](#) [English](#)
 - * Special issue 2 - 2013 [Arabic](#) [English](#)
 - * Vol. 8 - 2016 [Arabic](#)
- Institute of Women's Studies. [Re-integration of Women Survivors of Gender-Based Violence: Core Process for Combating Violence against Women in Palestinian Society](#), Nida Abu Awwad. 2016.
- [معهد دراسات المرأة. إعادة اندماج النساء الناجيات من العنف القائم على النوع الاجتماعي: جوهر عملية مناهضة العنف ضد المرأة في المجتمع الفلسطيني](#)، نداء أبو عواد. 2016
- Institute of Women's Studies. [Gendered Youth Occupied Lives. Attitudes and Experiences of Palestinian Male and Female Youth in the West Bank, Gaza Strip and Arab Jerusalem](#), Rema Hammami. 2014.
- Institute of Women's Studies. [Change & Conservation. Family Law Reform in Court Practice and Public Perceptions in the Occupied Palestinian Territory. Summary and Report of 2013 Family Law Survey Findings](#), Penny Johnson, & Rema Hammami. 2013.
- معهد دراسات المرأة. تغيير ومحافظة: إصلاح قانون الأسرة في ممارسات المحاكم والآراء العامة في الأراضي الفلسطينية المحتلة. ملخص نتائج مسح عام 2013 لقانون الأسرة، ريماء حمامي وبنى جونسون. 2013.
- Institute of Women's Studies. [A Dangerous Decade: The 2nd Gender Profile of the Occupied West Bank and Gaza \(2000 – 2010\)](#), a group of authors (Rema Hammami, Islah Jad, Samia Botmeh, Jamil Hilal, Rita Giacaman, Eileen Kuttab & Penny Johnson). 2011.
- معهد دراسات المرأة. النوع والسياسات العامة. أوراق عمل. [التعليم والنوع الاجتماعي في الأراضي الفلسطينية في ظل السلطة الفلسطينية \(1994-1999\)](#)، نداء أبو عواد. 2003
- Institute of Women's Studies in cooperation with the Institute for Community and Public Health. [Inside Palestinian Households: Initial Analysis of a Community-Based Household Survey](#), edited by Rita Giacaman and Penny Johnson. 2002.
- معهد دراسات المرأة. النوع والسياسات العامة. أوراق عمل. [الإبداع، اللغة والمرأة. الألقاب في خطاب الرواية الفلسطينية المعاصرة، إلهام أبو غزالة](#). 1998
- Institute of Women's Studies. [Hala Atalla: A Human Life. Memories of the Late Dr. Hala Atalla \(1943-1995\)](#), edited by Ilham Abu Ghazaleh and Penny Johnson. 1998.
- معهد دراسات المرأة. د. هالة عطا الله. إنسانة وأكاديمية مميزة. [تذكريات الأصدقاء \(1943-1995\)](#)، تحرير إلهام أبو غزالة وبنى جونسون. 1998.

معهد دراسات المرأة- جامعة بيرزيت
Institute of Women's Studies- Birzeit University

- Institute of Women's Studies. *Palestinian Women: A Status Report. [Palestinian Society, Contemporary Realities and Trends](#)*, Lisa Taraki. 1997.
- معهد دراسات المرأة. المرأة الفلسطينية: الوضع الراهن. [المجتمع الفلسطيني. واقع وتوجهات معاصرة](#)، ليزا تراكي. 1997.
- Institute of Women's Studies. *Palestinian Women: A Status Report. [Population and Fertility. Population Policies, Women's Rights and Sustainable Development](#)*, Rita Giacaman. 1997.
- معهد دراسات المرأة. المرأة الفلسطينية: الوضع الراهن. [السكان والخصوبة. السياسات السكانية وحقوق المرأة والتنمية المستدامة](#)، ريتا جقمان. 1997.
- Institute of Women's Studies. *Palestinian Women: A Status Report. [Labor and Economy: Gender Segmentation in Palestinian Economic Life](#)*, Rema Hammami. 1997.
- معهد دراسات المرأة. المرأة الفلسطينية: الوضع الراهن. [الفصل بين الجنسين في الحياة الاقتصادية الفلسطينية](#)، ريماء حمامي. 1997.
- Institute of Women's Studies. *Palestinian Women: A Status Report. [Social Support: Gender and Social Policy in Palestine](#)*, Penny Johnson. 1997.
- معهد دراسات المرأة. المرأة الفلسطينية: الوضع الراهن. [الدعم الاجتماعي والسياسة الاجتماعية في فلسطين](#)، بني جونسون. 1997.
- Institute of Women's Studies. *Palestinian Women: A Status Report. [Education: A Gender Profile of the Determinants and Outcomes of Schooling in the West Bank and Gaza Strip](#)*, Mona Ghali. 1997.
- معهد دراسات المرأة. المرأة الفلسطينية: الوضع الراهن. [التعليم والنوع الاجتماعي في الضفة الغربية وقطاع غزة: ملف حول المحددات والنتائج](#)، منى غالي. 1997.
- معهد دراسات المرأة. النوع والسياسات العامة. أوراق عمل. [الخطة الوطنية للرعاية الاجتماعية: بين الدولة والمرأة](#)، إصلاح جاد وبني جونسون وريتاجقمان. 1996.
- معهد دراسات المرأة. النوع والسياسات العامة. أوراق عمل. [الاستثمار في نصف السكان: مراجعة نقدية لخطة البنك الدولي. "المساعدات الطارئة للأراضي المحتلة"](#)، أيلين كتاب وسائد جاسر ومجدي المالكي وسهى هندية. 1996.
- معهد دراسات المرأة. النوع والسياسات العامة. أوراق عمل. [المجتمع والنوع في فلسطين: نقد لوثائق الوكالات الدولية حول سياساتها العامة](#)، ليزا تراكي. 1996.
- Institute of Women's Studies. *Gender and Society. Working papers. [Gender and Vocational Education: Gender Planning, Vocational Education, and Technical Training: Palestine, An Initial Framework](#)*, Lamis Abu Nahleh. 1996.
- Institute of Women's Studies. *Gender and Society. Working papers. [Gender and Feminist Scholarship in the Middle East](#)*, with contributions by Deniz Kandiyoti, with commentaries by Rema Hammami and Lisa Taraki. 1995.
- Institute of Women's Studies. *Gender and Society. Working papers. [Gender and Development](#)*, Valentine Moghadam and Nahla Abdo, and commentaries by Eileen Kuttub and Rita Giacaman. 1995.